

**Styrelsemöte ÖDET Programförening  
2023-12-01**



## **1 Närvaro**

### **1.1 Närvarande**

Petter Bratland, Aleksandar Botic, Lucas Brunnegård, Axel Ahlman, Edward Jensen, Albin Sturesson, Kalle Andersson, Felix Gustafsson, Ludvig Sanell, Soren Smink, Eric Stenberg, Ruben Croall, Filip Göransson

### **1.2 Anmäld frånvaro**

William Balte

### **1.3 Frånvaro**

### **1.4 Adjungeringar**

## 2 Dagordning

### 2.1 Mötet öppnas:

12:12

### 2.2 Dagordning godkänns:

Ja

### 2.3 Val av mötesordförande:

Soren Smink

### 2.4 Val av justeringsperson:

Eric Stenberg

### 2.5 Föregående mötesprotokoll godkändes och lades till handlingarna:

Ja

### 2.6 Inkomna skrivelser:

### 2.7 Uppföljning: skrivelser

Skol-mail (kåren & IT-avdelningen): *Vi har skickat in vårt nollningsmailsförslag till kåren, som godkändes. Avvaktar Morgan.*

## 2.8 Uppföljning: sektionsrapporter

### 2.8.1 Ekonomi:

Kortkonto: 31 854.22 Kr

Phestkonto: 3154.07 Kr

Placeringskonto: 12000 Kr

Mekis-konto: 1996.36 kr

Petter ordnar åtkomsten på Swedbank för alla firmatecknare. Något ska potentiellt signeras idag.

### 2.8.2 Phestorgan

Beerpongturnering med Info 1a december - har märkena anlänt? Övrig status?: *Går enligt planer.*

MÖS - Lyckat? *Ja.*

FAME-rabatt Buttericks - Status?: *Det blir ingenting.*

FAME - Programföreningsfest 2/2. Sommaravslutningsfest (under Valborg) Uppdateringar?: *Avvaktar.*

Vikinga-Gasque - Lyckat? Vad hände? Handlingsplan? *Flytta till september?*

Mekatronens Jul 8/12 - Status?: *Slutsålt. Märkena är beställda.*

Bordershop-resa: *Inställd då HOV hoppade av. Bussen är avbokad. Återkommer förhoppningsvis efter jul.*

Phestis-kandidat - Status? *Finns en kandidat. Röstar på måndag.*

Instagram åtkomst: *Eric skall ha åtkomst för att skriva med andra föreningar.*

HET och Trafikljus prel.datum: *HET: 22 mars och Trafikljus: 19 april.*

Gasque - Status?: *1 mars. (prel)*

ÖDET-fredag - Status?: *16 februari. (prel)*

Sjödets - Status?:

Bal - Status?:

### 2.8.3 Mekis

Soren ordnar Dokumentation inkl. elschema efter årsmötet *Påbörjat.*

Soren ordnar tackdokument till Dexter *Ej påbörjat.*

Mekismärke - Letar ny designer, status?: *Finns en design.*

Nuvarande status & plan: *Axel fixar styrning.*

### 2.8.4 IOM

"ÖDET-wiki" på hemsidan - Kalle är ansvarig, status?: *Kalle har fått tillgång och skall ta en titt.*

Döp om ÖDET-facebookgruppen till ÖDET-alumner, William skulle lösa: *Återkommer.*

Facebook-sidan (inte alumgruppen!) ska raderas, William skulle lösa: *Återkommer.*

Michael och skuggningar - Filip och Sture fixar. Status?: *Vi ska få docx fil med personer som skall skugga.*

Arbetsmarknadsdagen: *Håll marknadsföringen begränsat.*

### 2.8.5 KON

Mitos Ey-event - eventuellt med info, status: *Återkommer.*

HMS är intresserade av ett event: *William återkommer efter jul*

Swedlock svarade inte. Status?: *William återkommer.*

Phoniro skulle mailas angående ett event i februari, som skall planeras innan årsskiftet. Status?: *Behöver mailas.*

Samarbete med kommunens näringslivsansvariga och Area Academy. Har nu varit flera föreläsningar, hur har det gått?: *Återkommer efter årsskiftet.*

Randek lunchföreläsning 23/11 - Lyckat?: *Ja.*

### 2.8.6 D2, D4, pant och projektrum

Skåpslista - Två nycklar är på väg till Theo, och Axel skulle köpa ett USB-minne. Status: *Skåpsnycklar borttappade och Axel skall köpa USB-minne.*

Axel skulle ta reda på vem som har vilka pantnycklar, status: *Behöver fortfarande hitta dem.*

Rengöring av mikro och avfrostning av frys på D2: *Axel kontaktar vaktmästeriet.*

Julpynt: *Skall fixas i veckan.*

## 2.9 Övriga ärenden

Styrelsetröjor: *På gång.*

Styrelsemärken, Eric skulle återkomma i discord, status: *Genrepolis.*

Musikhjälpen - är våra utmaningsförslag godkända? Övrig status?: *Sture äter en hel lök.*

Sånghäfte skall säljas på Hitract och första utkastet är klart. Vinst går till event eller Mekis. Passionerat möjligen är intresserade. Status?: *Återkommer.*

Sture skulle ordna en intressekoll för ett större ÖDET-LAN, status?: *Återkommer efter årsskiftet.*

Snabbgross: *Fixat. Kort kommer till postlådan.*

Märkeförsäljning: *Ta reda på vilka märken som får säljas.*

Skrivaren: *Två starka bjässar bar skrivaren till en bil. Finns några delar som kan vara intressanta där.*

### 2.9.1 Pluggmaterialsprojekt

Filip skall få material av Mattias. Status?: *Kalle tar det.*

### 2.9.2 Workshops:

## 2.10 Nästa möte:

*Om två veckor.*

## 2.11 Nästa workshop:

## 2.12 Mötet avslutas:

13:03

### **3 Justering**

#### **3.1 Disclaimer**

Tillvald ordförande, justeringsperson och sekreterare ansvarar själva för att lämna kommentarer senast 24 dagar efter mötet. Vid avsaknad av protest godkänns därefter protokollet automatiskt under nästa möte och läggs då till handlingarna.

#### **3.2 Justeringspersonens underskrift:**

Justeringsperson Eric Stenberg och mötesordförande Soren Smink godkänner protokollet:

13:12:34 2023-12-01